
Protokoll PRO Ärla – Stenkista ”Styrelseårsmöte” onsdagen den  

24 februari 2021 i Ärla pingstkyrka kl.10.00. 

Närvarande: Bengt och Mona Andersson, Nils Andersson Fält, Annika och Börje Sturesson, Hannele 

Alström (på länk från Eklången) Jan – Olof Karlsson samt Sven Svensson. 

På grund av Coronapandemin har styrelsen således genomfört ett ”Styrelseårsmöte” enligt PROs speciella 

stadgar vilket innebär att ett ordinarie årsmöte skall genomföras före den 14 november då våra 

medlemmar har möjlighet att påverka de beslut som i dag har fattats.  

§ 1. Mötets öppnande. 

      Ordförande Börje Sturesson hälsade de närvarande välkomna. På grund av att inte Mia  

      Moll var närvarande valdes Sven Svensson till att föra protokoll. 

§ 2. Godkännande av dagordningen. 

       Mötet godkände dagordningen i befintligt skick. 

§ 3. Mötets behöriga utlysning. 

       Mötet har utlysts dels via hemsidan dels via kallelse till berörda. 

§ 4. Parentation,  

       Parentation och en tyst minut hölls för de avlidna. Gunnar Göransson, Anna Birgitta  

       Karlsson, Solveig Oscarsson, Bengt Jonasson och Kerstin Andersson. 

§ 5. Val av mötesfunktionärer. 

       a. Ordförande för mötet valdes Börje Sturesson 

       b. Sekreterare för mötet valdes Sven Svensson. 

§ 6. Val av två justerare tillika rösträknare för mötet. 

        Till justerare och rösträknare valdes Bengt och Mona Andersson. 

§ 7. Nya medlemmar. 

        Nio nya medlemmar har hälsats välkomna under 2020. Medlemsantalet är vid årsskiftet 206 st.  

§ 8. Skrivelser. 

        De skrivelser som skickas ut läggs numera ut på vår hemsida så samtliga medlemmar har    

        tillgång till all ny information.  

§ 9. Rapporter 

        Flera PRO-föreningar inom vår kommun har gått samman.  

        Digitala kurser har genomförts. Dels en kurs i ett samarbete mellan Örebro- och Sörmlands län   

        inom ”Digitala betalningar” samt en digital kurs av ABF för cirkelledare där Hannele, Nisse och  

        Sven deltog. 

§ 10. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2020 

         Godkändes i befintligt skick och finns på vår hemsida. 

§ 11. Ekonomisk rapport. 

        Verksamhetsåret har trots Corona och i stort sett inställd verksamhet gett ett överskott.  

        Beslutades att vi kommer att erbjuda våra medlemmar avgiftsfri verksamhet i stor  

        utsträckning, förhoppningsvis redan under höstterminen. All information på vår hemsida. 

§ 12. Revisorernas rapport. 

        Utan anmärkning.  

§ 13. Beslut för ansvarsfrihet för styrelsen. 

         Revisorerna godkände vår ekonomi och vi anser då att styrelsen har fått ansvarsfrihet.  

§ 14. Val till kommande verksamhetsår 

            a. Kassör på 2 år. Omval av Jan – Olof Karlsson 

            b. Studieorganisatör på 1 år. Omval av Hannele Alström 

            c. Val av sekreterare på 2 år. Nyval. Sven Svensson 

          



            d. Styrelseledamöter på ett år.  Omval av Bengt Andersson och Mona Andersson.  

                Styrelseledamöter på två år.  Omval av Nils Andersson Fält och Annika Sturesson.  

            e. Val av två revisorer och en ersättare på vardera ett år. Omval av Berndt Andersson, Nils  

                Larsson samt en ersättare omval av Kenneth Törne. 

             f. Ombud till ABF på ett år. 1 ordinarie, 1 ersättare. Omval Hannele Alström och Sven  

                Svensson         

             g. Lotteriansvarig på ett år. Delas av Rolf Pettersson och Agneta Bjelkefelt vid behov styrelsen 

             h. Medlemsansvarig på två år. Omval av Annika Sturesson 

             i.  Valberedning på ett år. Rolf Pettersson samt styrelsen 

§ 15 Nya frågor. 

          Annika meddelade att programmet nya Harald fungerar lite dåligt. Hon får ej information om de 

          avlidna, som tidigare, och inga listor på de som har fyllt 65 år i vårt närområde. Fick nyligen svar  

          att de är numera medvetna om svårigheterna och har lovat se över problemet och återkomma. 

§ 16. Reserapport.  

         Inga resor för närvarande. Annika avsade sig som reseansvarig. Hennes åtagande kommer att    

         delas tills vidare mellan Mona, Jan-Olof och vid behov även Annika. 

§ 17. Studierapport. 

        Hannele informerade om att ABF har infört nya regler vid all cirkelverksamhet. Det ska  

        finnas ett tydligt mål och en studieplan till cirklarna framgent. Kan innebära problem  

        med våra cirklar såsom Läsecirkeln, träslöjden, skapande händer och även matlagning     

        för herrar. Styrelsen beslutade att varje ansvarig kontaktar ABF för vidare informationer. 

§ 18. Kommande träffar. 

         Eftersom det mesta nu ligger nere så avvaktar vi för närvarande på att gällande      

         restriktioner upphör.  

         Promenader från anslagstavlan i Eklången fredagar 9.30 fortsätter dock som tidigare. 

 § 19. Mötets avslutning.  

         Ordförande Börje Sturesson tackade de närvarande för ett väl genomfört möte samt informerade  

         om att man har avtackat Mia Moll med blommor för hennes tid som sekreterare.  

         Ett speciellt tack riktades till Hannele som medverkade via videolänk vilket fungerade utmärkt och 

         med de orden avslutade ordförande ett mycket annorlunda årsmöte i dessa Coronatider. 

 

 

 

 

Sekreterare Sven Svensson                                 Ordförande Börje Sturesson 

 

 

Justerare Bengt Andersson             Justerare Mona Andersson 


